

THE

# Chapter

BY HKJC

DESIGNING YOUR  
FOREVER JOURNEY

創造甜蜜回憶 締造浪漫旅程







## *Happily ever after begins here*

攜手踏上幸福之旅

The Chapter by HKJC offers an array of stellar venues in prime locations for your big day, crowned by delectable cuisines and impeccable services. Whether you're dreaming of an intimate nuptial or a lavish celebration, a grand ballroom banquet or al fresco ceremony, The Chapter by HKJC brings your vision to life.

Every romantic moment in life deserves an extraordinary setting. Let us be part of the magic.

The Chapter by HKJC 匯集一系列坐落香港黃金地段的婚宴場地。不論是豪華盛大的喜宴筵席、溫馨浪漫的簡約婚禮，還是翠巒綠蔭的戶外派對，我們的團隊將為您打造獨一無二的婚宴場景，以全方位的貼心服務，配合精緻的餐飲體驗，為您和摯愛及各賓客締造美好難忘的幸福回憶。

人生中的每個浪漫時刻都珍貴無比，讓我們與您攜手打造屬於您的夢幻瞬間。



*Let the new chapter begin*

開啟人生新篇章





# *A day that's truly yours*

屬於您的大喜日子

Exchange heartfelt vows with your loved one against the picturesque backdrop of a stunning racecourse and fantastic urban panorama. Our team of passionate experts is on hand to ensure your special day is full of bespoke, scintillating moments.

以璀璨奪目的城市景觀及馬場景色作見證，向您的摯愛許下一生一世的甜蜜承諾。我們將為您悉心打造專屬婚宴場景，細心籌劃每個細節，務求您的大喜日子至臻完美。



*Unrivalled experiences and  
hospitality to impress your guests*

貼心服務 非凡體驗





# Creating memories that last forever

讓感動時刻幻化永恒記憶

With an array of stunning venues that suit every style and personality, we are sure to have the perfect stage for your ultimate fairy tale to unfold. Intimate or extravagant, indoor or al fresco – whatever choice you make is sure to impress and create long-lasting memories for both you and your guests.

不管是精緻溫馨或是豪華盛大的婚禮儀式、格調時尚或是瑰麗典雅的喜宴筵席，我們擁有一系列佈局靈活、設置齊全的室內宴會空間和戶外證婚場地，能為您提供最瑰麗的舞台，打造切合您獨特風格的理想婚宴。



—  
*Immerse in natural splendour at  
a tucked-away green oasis*

享受遠離煩囂的自然美景





# Share the joy and happiness

品味幸福 分享喜悅

Offer your guests something truly unexpected with the most coveted signature creations from our talented chefs. From innovative canapés to an exquisite western dinner or Chinese banquet, let our sensational gourmet cuisine be a feast for your eyes as well as your palate.

不論是創新品酒小食、精緻西式晚宴或是傳統中式酒席，我們的專業廚師團隊將為您精心定制宴會菜單，嚴選時令食材，確保您的婚宴讓人回味無窮。



Indulge in a glamorous culinary extravaganza

讓美食佳餚點綴每個珍貴時刻





# Here's to everlasting love

舉杯 見證甜蜜愛情

Your wedding is not merely a celebration of love, but a celebration of life's journey. Raise your glass and toast to your happily ever after! Let your hair down and dance the night away with your family and friends while we handle all the details. These precious moments of togetherness will be forever etched in your memory.

婚禮不僅是愛情的慶典，亦是人生的重要里程碑。由前期策劃統籌至婚宴當天的細節流程，我們的專業團隊會為您打點一切，讓您和摯愛好好享受幸福滿溢的大好日子。



Let the drinks flow and the party begin!

歡樂相聚加添美好祝願







*Where a lifetime of  
happiness begins*

幸福人生 由此展開



香港賽馬會  
The Hong Kong Jockey Club

Catering & Events Team  
Enquiries: 2966 1288  
Email: [banquet@hkjc.org.hk](mailto:banquet@hkjc.org.hk)



03/2023\_v1